



วิทยาลัยพุทธศาสนานานาชาติ

INTERNATIONAL BUDDHIST COLLEGE

International Buddhist College (Sadao Campus),
88 Mu 2, Thung Mo Subdistrict, Khuan Sato, Amphoe Sadao,
Songkhla 90240, Thailand. Tel: +66-74-536202, +66-74-536203,
Fax: +66-74-536201. Mobile phone: +66-81-9593895.

Website: <http://ibc.ac.th>; Email: ibc.admin2007@gmail.com; ven.zhenti@gmail.com

Graduate School of Buddhist Studies

佛学研究所

OUTLINE OF PROPOSED AREA OF RESEARCH IN PH.D. STUDIES

博士课程研究方向提案大纲

All applicants of the Ph.D Program in Buddhist Studies are required to submit an outline of their area of research interest that they would like to develop and pursue as a Ph.D thesis research project. Please note that the outline requested is not the same as Ph.D thesis research proposal, which successful applicants will have to develop and write up later.

所有申请佛学博士课程者，都必须呈交一份研究课题大纲，以表达申请者对今后博士论文的研究方向和兴趣所在。须注意的是，此课题大纲并非等同于博士研究论文正式课题大纲。

Those applicants who already have a particular project in mind and would like to pursue it as a Ph.D project should submit an outline of the proposed research project together with the application form.

申请者如已有合意的个别课题研究项目，并且想在博士研究课程中进一步深入，则必须呈交该课题大纲连同申请表格一份。

Those applicants who are yet to identify a research topic should request for guidance and assistance from the Graduate School of Buddhist Studies in their selection of an appropriate topic and preparation of an outline, to be submitted within a time frame determined by the Graduate School of Buddhist Studies.

申请者若还未确认研究的课题范围，可向本佛学研究所寻求指导与援助。课题的确认及大纲，必须於本校所规定的时间内呈交。

The outline, of about 300-500 words, should reflect the applicant's knowledge of the field of interest and its development, and should include the following:

大纲约 300 ~ 500 字，必须表达申请者对该课题的认识及发展，须包括以下几项：

1. Title of the research project 题目
2. Objectives of the project 目标

Introduction of the topic: why is the topic important; aspects of current knowledge about the topic (literature review); why is the research worth pursuing? etc.
课题简介，如：此课题为什么重要？对课题的认知，值得研究的原因何在？等等。

3. Components of the research: Aspects of the topic needing further research and their methodology 研究构架：对课题更多的深入探讨及其方法
4. Main references on the topic. 主要参考书目